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 PROTOKÓŁ Nr XXIX.2017 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu 16 stycznia 2017 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41, początek godzina 15.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda, 

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na sali znajduje się 15 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy na wstępie przywitał przybyłych: Pana Waldemara Michałowskiego 

Dyrektora Departamentu Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa, Panią Małgorzatę Maśko-Horyza 

Kierownika Biura Planowania Przestrzennego, Pana Leszka Klima Dyrektora KZG, Pana Ryszarda 

Huczka Z-cę Dyrektora Departamentu Inwestycji Miejskich i Zarządzania Drogami, Pana Krzysztofa 

Sikorę Dyrektora Przedsiębiorczości i Gospodarki Komunalnej, Panią Joannę Izydorczyk Inspektora 

Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Panią 

Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Panie i Panów sołtysów, Panie i Panów radnych  

Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do  porządku obrad następujących projektów uchwał: 

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie statutu Zespołu Rehabilitacji Dzieci i Młodzieży 

Niepełnosprawnej „PROMYK” – Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Zielonej Górze – druk nr 238, 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli w Mieście Zielona Góra nalata 2017-2021 –

druk nr 240, 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia kryteriów na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli – druk nr 241, 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

ścieżek rowerowych w rejonie sołectw: Ochla, Kiełpin, Zatonie i Drzonków w Zielonej Górze – 

druk nr 242, 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie współpracy w zakresie realizacji projektu pn. 

"Udostępnianie zasobów przyrodniczych i terenów rekreacyjnych w Zielonej Górze – Las 

Nadodrzański” – druk nr 243, 

6) opinii o projekcie uchwały w sprawie współpracy w zakresie realizacji projektu pn. "Budowa 

infrastruktury rowerowej na terenie Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Zielonej Góry – Miasto 

Zielona Góra" – druk nr 244, 

7) opinii o projekcie uchwały w sprawie współpracy w zakresie realizacji projektu pn. "Zachowanie 

i korzystanie z historycznych terenów parków Branitz i Zatonie" – druk nr 245, 
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8) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części Lubuskiego Parku Przemysłowo – 

Technologicznego w Zielonej Górze – druk nr 246, 

9) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Komunalnego Zakładu 

Gospodarczego w Zielonej Górze – druk nr 247. 

 

Przewodniczący Zarządu dodał, że wszystkie te  projekty uchwał były już dzisiaj omówione na 

wspólnym posiedzeniu Komisji. 

   

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie przyjęcia do porządku obrad 

zaproponowanych projektów uchwał: 

 druk nr 241 – radni przyjęli jednogłośnie, 

 druk nr 242 – jednogłośnie, 

 druk nr 243 – jednogłośnie, 

 druk nr 244 – jednogłośnie, 

 druk nr 245 – jednogłośnie, 

 druk nr 246 – jednogłośnie, 

 i druk nr 247 – jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami. 

Porządek wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej Sesji 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołów z Sesji. 

Sekretarz oświadczył , że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z Sesji z dnia 09 grudnia 

2016 roku. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Protokół z Sesji nadzwyczajnej z dnia 19 grudnia, również został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy za I kwartał 2016 roku. 

 

Przewodniczący Zarządu Pan Mariusz Zalewski odczytał, sprawozdanie z pracy Zarządu Dzielnicy za 

IV kwartał 2016 roku /sprawozdanie w załączeniu/. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do Przewodniczącego Zarządu . 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Dzielnicy Jerzego 

Szczepskiego, o dalsze prowadzenie obrad, ponieważ źle się czuje. 

 

5. Podjęcie uchwał  lub zajęcie stanowiska 

 

1/ Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o 

projekcie uchwały w sprawie statutu Zespołu Rehabilitacji Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej 

„PROMYK” – Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Zielonej Górze – druk nr 238,  

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną . 
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Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o 

przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, 

nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXIX.233.2017. 

 

2/  

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i 

Bezpieczeństwa w Mieście Zielona Góra nalata 2017-2021 – druk nr 240. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o 

przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, 

nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXIX.234.2017. 
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Pan Waldemar Michałowski Dyrektor Departamentu Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa 

Obywateli, podziękował za przyjęcie uchwały, jednocześnie zwrócił się z prośba o rozpropagowanie 

materiałów dotyczących zagrożenia ptasią grypą. 

 

3/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie określenia kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych 

przedszkoli – druk nr 241. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał  pozytywną opinię Komisji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński, powiedział że uchwała określa dokumenty jakie rodzice muszą złożyć aby 

dziecko zostało przyjęte do przedszkola. W związku z tym chciałbym uzyskać odpowiedź na pytanie, 

dlaczego oświadczenie rodzica o dochodach zastąpiono zaświadczeniem, które dla rodzica jest 

kłopotliwe bo musi za nim chodzić, następnie rodzice, którzy prowadzą działalność gospodarczą mają 

przynieść wydruk z CEIDG lub Krajowego Rejestru Sądowego. Takie dokumenty jak Centralna 

Ewidencja Działalności Gospodarczej, Komisja akceptująca wnioski może pozyskać samodzielnie, bo 

są one ogólnie dostępne na stronie internetowej i najbardziej aktualne. Druga uwaga to zróżnicowanie 

dzieci wg rodziców pracujących i niepracujących, uważam takie kryterium za niedopuszczalne. Rodzic 

składający oświadczenie robi to pod odpowiedzialnością karną bo taka jest forma prawna, więc 

należałoby utrzymać formę oświadczeń a nie zaświadczenie. Nie mamy prawa zakładać, że osoba 

składająca oświadczenie robi to niezgodnie z prawem. Zadałem też pytanie, kto ustalał kryteria 

rekrutacyjne do publicznych przedszkoli i nie otrzymałem na nie odpowiedzi, a przecież nie było ani 

konsultacji, ani żadnej sondy, więc skąd te kryteria. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 9 radnych, 

nikt z radnych nie był przeciw,6 osób wstrzymało się od głosu. 

 

Uchwała Nr XXIX.235.2017 – została podjęta. 

 

4/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla ścieżek rowerowych w 
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rejonie sołectw: Ochla, Kiełpin, Zatonie i Drzonków w Zielonej Górze – druk nr 242.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na 

dzisiejszym posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o 

przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXIX.236.2017. 

 

5/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w współpracy w zakresie realizacji projektu pn.”Udostępnianie zasobów przyrodniczych i 

terenów rekreacyjnych w Zielonej Górze – Las Nadodrzański” – druk nr 243. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Uchwała Nr XXIX.237.2017 – została podjęta. 

 

6/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie  

uchwały w sprawie współpracy w zakresie realizacji projektu pn.”Budowa infrastruktury rowerowej na 

terenie Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Zielonej Góry – Miasto Zielona Góra” – druk nr 244. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na 

dzisiejszym posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o 

przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr XXIX.238.2017 – została podjęta. 

 

7/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie współpracy w zakresie realizacji  projektu pn.”Zachowanie i korzystanie z 

historycznych terenów parków Branitz i Zatonie” – druk nr 245. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omówiony był na 

dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Uchwała Nr XXIX.239.2017 – została podjęta. 

 

8/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego południowej części Lubuskiego Parku Przemysłowo-Technologicznego w Zielonej 

Górze – druk nr 246. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omówiony był na 

dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr XXIX.240.2017 – została podjęta. 

 

9/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Zielonej 

Górze – druk nr 247. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omówiony był na 

dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Dyrektor Departamentu Przedsiębiorczości i Gospodarki Komunalnej Pan Krzysztof Sikora, na wstępie 

powiedział że uchwała dotyczy wprowadzenia dodatkowego punku o treści „realizacja inwestycji i 

innych zadań przekazanych zakładowi do wykonania”. Chciałbym powiedzieć, że w ciągu ostatnich kilku 

tygodni zapadły decyzje co do dalszego funkcjonowania KZG, wynikiem tych decyzji jest dzisiejsza 
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uchwała. Od stycznia bieżącego roku KZG przejmie wszystkie zadania inwestycyjne  jakie będą 

prowadzone na terenie Dzielnicy zarówno te z bonusa jak i twardego funduszu sołeckiego. Zakład  na 

realizacje zadań zostanie wzmocniony nie tylko finansowo ale również i personalnie, Zostanie 

zatrudniony drugi Z-za Dyrektora ,pierwszym będzie Pan Ryszard Huczek, zostaną zatrudnione również 

dwie osoby na stanowisko inspektorów, przejdą do pracy w KZG także obecni pracownicy miasta tj. Pan 

Zimparow i Pan Tajsner. Prace które zostały już rozpoczęte przez Miasto zostaną przez Miasto 

zakończone. Kolejnym celem jest też  fakt, aby mieszkańcy Dzielnicy nie myśleli, że chcemy KZG 

zlikwidować.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Radny Czesław Śnieżko spytał kiedy będą ogłoszone pierwsze przetargi na budowę dróg. 

Dyrektor Krzysztof Sikora, odpowiedział że prawdopodobnie na początku lutego. 

 

Z-ca Dyrektora Ryszard Huczek odpowiedział, że pierwszą sprawą jest zatrudnienie osoby do 

zamówień publicznych, by móc ogłaszać przetargi i tak ułożyć zadania by można je systematycznie 

realizować a jest ich kilkadziesiąt. 

 

Radny Czesław Śnieżko powiedział, że co do realizacji niektórych inwestycji, czas ma też znaczenie bo 

mogą się „przeterminować” wydane już pozwolenia lub „przepaść” pieniądze. 

 

Dyrektor Sikora dodał, że wpływ na niektóre nie zrealizowane zadania miał fakt, że mieszkańcy 

kilkakrotnie w niektórych miejscowościach zmieniali zadania, a to powodowało opóźnienie w ich 

realizacji. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński słuchałem Pana wypowiedzi i myślę, że ta cała Pana opowieść o sukcesie 

Prezydenta Kubickiego i całego jego zaplecza jest nieprawdą, doskonale wiedziałem że w pewnym 

momencie udławicie się tą całą gminą i powoli zaczynacie już oddawać niewygodne i kłopotliwe 

zadania. Na spotkaniach z Prezydentem przed likwidacja gminy radni gminy zwracali uwagę, jakie 

inwestycje są w Gminie i rekomendowaliśmy przeorganizowanie istniejącego wydziału i pozostawienie 

inwestycji pod nadzorem Dzielnicy. Miały zostać zmienione tylko tablice, aby mieszkańcy mogli 

załatwiać swoje sprawy w znanych sobie miejscach a rozpieprzyliście wszystko, co było do 

rozpieprzenia a teraz to wszystko oddajecie, Pan to uważa za wielki sukces, a ja uważam to za wielką 

porażkę. Mieliśmy w Gminie osobą od organizacji przetargów, mieliśmy kadrę, która była do tego 

przygotowana, a wyście to rozpieprzyli nie przyjmując naszych argumentów dotyczących specyfiki 

funkcjonalności byłej gminy zapewne z czystej arogancji. Widzicie ile jest robót na terenie Gminy i nie 

jesteście w stanie dopilnować ich w sposób odpowiedzialny. Oczywiście, jeżeli w dalszym ciągu 

inwestycjami na terenie byłej gminy będą zajmowały się 2 osoby to łatwiej będzie zrzucić winę na 

Zakład Komunalny. Prowadzone inwestycje maja być wizytówka miasta i obsługiwanie wszystkich 

inwestycji dwoma osoba jest nierealna do prawidłowego wykonania, bo potrzebują takie zadania 

nadzoru. Widać wyraźnie, że włodarze nie mieli żadnego pomysłu na funkcjonowanie miasta po 

likwidacji gminy a tylko cel przejęcia budżetu gminy i cel polityczny. Szkoda straconego czasu, jaki 

miasto potrzebowało na refleksje i przekonanie się o słuszności pozostawienia inwestycji pod nadzorem 

Dzielnicy.  

 

Radna Sylwia Brońska powiedziała, że Zawada czeka 2 lata na wycięcie jednego drzewa. 

 

Dyrektor Krzysztof Sikora powiedział, że przyzwyczaiłem się już do tego że jak przychodzę do Państwa 

z danym projektem to powinienem znać wcześniej pytania by móc na nie odpowiedzieć, mam wrażenie 
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że musiałbym Pana wcześniej pytać jakie będą pytania, ja w Pana stylu nie będę się wypowiadał, ocenę 

zostawiam Państwu oraz mieszkańcom. 

Wcale Pan nie musi głosowań za uchwałą, może Pan być przeciwko. Państwo pozwolą że nie będę z 

Panam już dyskutował. 

My wcale nie musimy „inwestować w Zakład Komunalny, moglibyśmy połączyć go z inną spółką 

miejską, ale chcieliśmy aby było lepiej mieszkańców, by wiedzieli że w jednym miejscu mogą więcej 

załatwić, by pracownicy nie musieli się uczyć kto jest sołtysem i co gdzie załatwić gdzie sołectwa są 

położone. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że Pan mnie nie zrozumiał, ja nie jestem przeciw przeniesieniu 

inwestycji do Zakładu Komunalnego, tylko uważam, że skoro teraz oddajecie zadania inwestycyjne, 

które mieliście wykonywać lepiej niż w Dzielnicy to ponieśliście porażkę. 

 

Radny Roman Rekut, spytał ile osób będzie zatrudnionych w KZG przy zamówieniach publicznych. 

 

Dyrektor Krzysztof Sikora odpowiedział, będą już ogłaszane konkursy planujemy dwie osoby, do tego 

czasu przetargi zostaną przygotowane przez pracowników miasta. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, 

nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr XXIX.241.2017 – została podjęta. 

 

6.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos.  

 

Radny Krzysztof Wołczyński odczytał treść interpelacji, dotyczącej podstaw i zasadności oraz motywów 

pobierania podatku od mieszkańców Dzielnicy za przyłącza wodociągowe w pasie drogowym. 

Przypominając, że w okresie kiedy była Gmina Zielona Góra, takich opłat nie było, jednocześnie 

podkreślił że przyłącze wodociągowe w pasie drogowym jest własnością ZWiK. Interpelacja na piśmie 

została złożona na ręce prowadzącego obrady czyli Wiceprzewodniczącego Rady Dzielnicy Jerzego 

Szczepskiego. 

Ponadto radny zgłosił wniosek o zwolnienie z opłat rocznych za umieszczenie przyłącza 

wodociągowego na terenie Dzielnicy w myśl deklaracji Prezydenta Zielonej Góry, iż po połączeniu nikt 

nie straci oraz o prawne uregulowanie tej kwestii. 

 

Poczym poprosił o przegłosowanie wniosku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy, przyjął interpelację i oświadczył że zostanie przekazana do 

merytorycznego Departamentu z prośba o udzielenie odpowiedzi. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział że wniosek przegłosujemy zgodnie z §103pkt.2. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, Zenon Rabęda oświadczył, że wniosek możemy przegłosować jak 

otrzymamy odpowiedź z Departamentu nie możemy rozpatrywać wniosku i wchodzić w kompetencje 

jego służb, wniosek musi być rozpatrzony w prawnie, nie możemy podejmować decyzji dotyczących 

finansowania czy nie finansowania mieszkańców. 
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Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że Pan nie prowadzi obrad, wniosek złożyłem na ręce 

prowadzącego. 

 

Zenon Rabęda powiedział, że nie prowadzę ale poprosiłem o głos. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński poprosił o zaprotokołowanie, że Przewodniczący Rady Dzielnicy Zenon 

Rabęda odmówił przeprowadzenia głosowania nad złożonym przeze mnie wnioskiem. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy, przyjął interpelację z wnioskiem i oświadczył, że głosowanie nad 

wnioskiem przeprowadzimy po uzyskaniu wyjaśnień z Departamentu i opinii prawnej. 

 

7.Sprawy różne. 

 

1/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o decyzje w jakich dniach odbywać się będą sesje, czy ma to 

być poniedziałek czy piątek 

Radni postanowili że Sesje odbędą się w dniach: 

17 lutego, 17 marca,18 kwietnia,19 maja i 19 czerwca 2017r. 

 

2/ 

Kierownik Biura Dzielnicy Pani Urszula Zamiatała, przypomniała o spotkaniu z Panem Prezydentem w 

dniu 23 stycznia br. 

 

Na  tym  o godz. 16.20  Przewodniczący Rady Dzielnicy  zakończył obrady. 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

Ewa  Fogiel                            Marek Karwacki           Zenon Rabęda 

 

 

 


